



Styrelseprotokoll

Dag/Tid/Plats: 20220407

Närvarande: Johnny Hillgren (JH), Anna Eriksson (AE), Göran Karlström (GK), Karin Löwhagen (KL), Lars Engerström (LE), Peter Nordlund (PN), Emma Larsson (EL) Pär Lindgren (PL), Jonas Karlsson (JK) och Ritva Kiiski Berggren(RKB). – Adjungerad Eva Åkerman (EÅ).

Ordförande: Johnny Hillgren

Frånvarande:

| Rubrik | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information |
|-----------------------------|------|-----|--------------|---------------------|-----------------------------------|
| Öppnande av mötet | | | | | Ordförande förklarar mötet öppnat |
| Val av protokollförare | | | Beslut | | RKB |
| Val av protokolljusterare | | | Beslut | | PN |
| Timekeeper | | | Beslut | | |
| Facilitator | | | Beslut | | |
| Övriga punkter | | | Information | | |
| Fastställande av dagordning | | | Beslut | | |
| Här och nu | | | Information | | |
| Föregående protokoll | | | Beslut | | |



| Rubrik | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information |
|--------------------------------------------------------------------------|---------|--------|-----------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. Uppdrag granskning | JH/alla | 30 min | Information/Diskussion/ Beslut | JH har fått återkoppling avseende Uppdrag granskning och uttalanden där som synes vara för SIR. Ska vi respondera – pressrelease/utskick/hemsidan? Ska vi göra ytterligare fördjupningar i skillnader i mortalitet mellan IVA Assoc C19? | Beslut: Styrelsen tar fram en kommentar (LE, EL samt alla lämnar in synpunkter) för att förtydliga SIR:s analys och tolkning av COVID-19-data. Publicering 8/4. |
| 2. Årsrapporten – räcker antalet tryckta ex? Respons på årsrapporten? | JH/alla | 15 min | Diskussion/Beslut | Flera mail har inkommit med önskan om fler ex till avd. Ska vi trycka fler? Allmänt om respons på årsrapporten? | Beslut: Styrelsen överlåter bedömning och beställning av pappersexemplar till LA. |
| 3. Status intresseanmälan arbeta i SIR | JH | 15 min | Information | Två mail har inkommit med intresse för arbete i SIR. Vb dessa mail inför mötet. | Diskussion: adresslistan behöver uppdateras. Ev. saknas ngn IVA-ledare. Beslut: säkerställa att alla vchf fått rekryteringsinformationen (LA). Ett nytt utskick med individanpassat innehåll för att bredda underlaget. |
| 4. Avtal Socialstyrelsen | JH | 10 min | Information/Diskussion | Socialstyrelsen önskar utvidga avtalet med SIR för en framtida automatiserad platsrapportering samt ev annan datarapportering. Tänkbara variabler av intresse utöver beläggning? | Information: Nuvarande avtal om platsregistrering är förlängt till 30/6. SoS har aviserat ett fortsatt behov av att få fortlöpande information om platssituationen, och ett nytt upplägg kan bli aktuellt. JH tar emot förslag om övrigt verksamhetsinnehåll som skulle kunna vara användbart för t.ex. i bakjournarbete. |
| 5. Rapport Socialstyrelsens workshop donation | JH/RKB | 10 min | Information | Info från mötet 4/4 WS under ledning av Socialstyrelsen avseende donation. | Information: En entusiastisk grupp av deltagare diskuterade frågor gällande organisation, stöd, professionalisering av donationsverksamhet. NPO PIVoT informerade om NAG Donation som kommer snart att ta emot nomineringar. SIR har ett |



| Rubrik | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information |
|---------------------------------------------------|--------|--------|-----------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| | | | | | donationsuppdrag från Socialstyrelsen och behöver vara representerad i den nationella arbetsgruppen. |
| 6. Dataleverans Socialstyrelsen | LE/RKB | 10 min | Information | Data för uppföljning donation för 2021 begärd av SoS. Utvidgat för barn. | LE, RKB levererat data till SoS. Uppföljningsmöte med SoS den 25/4 (RKB). Angränsande arbete är riktlinjerevidering för "Avlidna på IVA". RKB går in efter CM. Lägesuppdatering den 19 april (videomöte). |
| 7. NIVA-förmöte 20220316 | RKB | 15 | Information/Diskussion/ Beslut | Länk till protokoll: | NIVA-gruppen fortsätter att testa registrering av TBI-data, nu bara från vårdtillfället. Nästa avstämning i samband med NIVA-klubben i september. Medlemsavdelningar har skickat in önskemål om koder (dg, komplikationer, åtgärder). RKB skickar dem till riktlinjeansvariga för kommentar. |
| 8. Övervakning införande Cosmic/CIS i SUSSA? | LE | 10 | Information/Diskussion | Fråga från Magnus Enlund, Falun | Diskussion om huruvida SIR kunde vara behjälplig med datainsamling och bevakning av ev. patientsäkerhetsrisker under övergången till det nya PDMS. Beslut: LE kontaktar Magnus E. för mer information. |
| 9. TIVA-nätverksmöte | LE | 5 | Information | Kort rapport | Information: TIVA-nätverket har beslutat att bli medvetet om hur lokala data kommer till SIR och blir uppföljningsbara variabler. |
| 10. Ta bort kod för ventrikulär assistbehandling? | LE | 5 | Information/Diskussion | Socialstyrelsen frågar om man kan ändra koden för inläggning och användning av VAD till bara inläggning. Detta då koden används för debitering och registreras både på thoraxkirurgiska enheter för inläggning av VAD (dyr process) och vid uppföljning på enheter utanför | Disk: Två olika koder kan behövas. Olika syften med att följa upp ingreppet inläggning och arbetet under pågående behandling. |



| Rubrik | Ansv | Tid | Typ av fråga | Underlag för ärende | Beslut/Information |
|-------------------------------|------|-------|-----------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------|
| | | | | universitetssjukhusen (mottagningsbesök). VAD presenteras på utdataportalen utifrån denna kod. | |
| 11. NAG transporter, donation | JH | 5 min | Information/Diskussion/ Beslut | Nominering till NAG transporter | Nomineringar efterfrågas från NPO PIVoT. Jonas Karlsson blir nominerad. |
| 12. Övriga frågor | Alla | | | | |

| Rubrik | Ansvarig | Tid | | Beslut/Information |
|----------------------|----------|-----|--|---------------------------|
| Utvärdering av mötet | JH+alla | | | |
| Avslutande av mötet | JH+alla | | | Ordförande avslutar mötet |
| Tidsåtgång | | | | |

Protokollförare

Ritva Kiiski Berggren (RKB)

Ordförande

Johnny Hillgren

Protokolljusterare

Peter Nordlund (PN)

VD

-